
Grundejerforeningen Farumvænge Referat fra bestyrelsesmøde 2016-10-12

Referat fra bestyrelsesmøde .  2016-10-12 

Deltagere: Henrik, Jens, Pia, Søren 
Fed: Referant.  
Kurisiv: Afbud 

Næste bestyrelsesmøde: ikke fastlagt 

Agenda 
1. Godkendelse af forrige referat  
2. Forespørgelse på radonmålinger 
3. Punkter fra sidste generalforsamling  
4. Dato for 2016 generalforsamling  
5. Punkter til generalforsamling  
6. Evt 

Punkt Aktion

1) Godkendelse af forrige referat 
Sidste møde var generalforsamling 2015

Ingen

2) Der er kommet en forespørgelse om 
grundejerforeningen  vil betale for radonmålinger i 
husene.  
Bestyrelsen var enige om at det ikke er en udgift for 
foreningen. Det må være op til den enkelte at beslutte 
om man vil bruge penge på det. Det koster omkring 
270-300 kr pr måling.  
En af parceller har tidligere fået målt radon og niveauet 
lå på 240-250 Bq pr kubikmeter luft. Et lidt forhøjet 
niveau, hvor man bør overveje øget udluftning. 

Søren: medtager det i beretningen til 
generalforsamlingen. 

3) Trafikspejl, sommerfest: 
Bestyrelsen har ikke fået kigget på anskaffelse af 
trafikspejl endnu.  
Bestyrelsen skulle ha lavet invitation til Sommerfest, 
hvilket glippede. 

Pia: tjekker pris. Hvis under 5000kr 
som godkendt v sidste g.forsamling -
køb. Hvis over tages det op på næste 
g.forsamling  
Søren: tager punktet m til g.forsamling. 

4) næste generalforsamling er sat til mandag 31/10 Søren: laver indkaldelse, sender til 
godkendelse og deler ud senest d. 
17/10, sørger for te og kaffe, samt lidt 
til kaffen 
Henrik: tjekker lokalebookning 
Jens: tager øl/vand med

5) forslag: få kommunens indbrudskonsulent på besøg i 
foreningen for at vejlede i indbrudsprævention.  

Jens genopstiller, Pia på valg.  

Kontingent foreslåes bibeholdt. 
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6) Evt 
Ingen

 

Punkt Aktion
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